
Besteding overschot geld 
  
Geachte 76e ALV der studievereniging ismus, 
  
Net zoals een jaar geleden komt het bestuur met een stuk over besteding van een overschot aan geld. 
Vorig jaar bleek er een groot overschot aan sponsorgeld te zijn en is er door de ALV nagedacht over 
een bestemming voor dit bedrag. Er is toen besloten om een nieuwe printer te kopen en er is 
gespeculeerd over manieren om het geld zo veel mogelijk in het voordeel van de leden uit te geven. 
Hierbij werden verschillende ideeën geopperd zoals het geld te verdelen onder commissies en het 
organiseren van een ‘ismusdag’ voor alle leden. 
  
Dit jaar komt het overschot niet alleen door een hoog sponsorbedrag. Zoals te lezen in het financieel 
halfjaarverslag, is er op verschillende posten een stuk minder uitgegeven dan begroot. De 
corona-maatregelen maken het voor veel commissies, zoals bijvoorbeeld de borrel- en feestcommissie 
en de informele activiteiten commissie, erg lastig om geld uit te geven. Ook zijn er verschillende 
dingen weggevallen dit jaar door de gevolgen van het coronavirus, zoals de constitutieborrel van het 
bestuur en de mogelijkheid om leden te trakteren op eten of drinken op de ismuskamer. Op 
verschillende posten is vanwege die reden het begrote resultaat na een halfjaar nog lang niet behaald.  
 
Hoewel het bestuur ideeën heeft om het komende halfjaar bij activiteiten meer geld te besteden, zoals 
het verminderen van ledenbijdrage of het langsbrengen van traktaties of pakketjes voor activiteiten, 
verwacht het bestuur ook mét deze ideeën op veel posten het begrote bedrag niet te behalen. Dit 
betekent dat het huidige bestuur dus niet alleen het streven om negatief te begroten niet haalt, maar 
ook extra geld over zal houden op het gebied van activiteiten en vele andere uitgaven. Hiernaast lijkt 
het erop dat het sponsorbedrag dit jaar wederom zal worden overschreden met €860,-.  
 
Aangezien het eigen vermogen van de vereniging al op €21.413,99 staat, lijkt het ons verstandig om 
na te denken over projecten, activiteiten of concrete zaken waar we dit geld aan kunnen spenderen. 
Hierbij is het belangrijk dat het ten goede komt van de leden en kan er ook gedacht worden aan een 
investering waar we voor langere tijd van kunnen genieten. Het bestuur denkt zelf dat het aankomende 
lustrum in 2022 wellicht een geschikte bestemming is voor extra investering, aangezien dit ten goede 
komt aan de vereniging en haar leden. Echter zal niet al het geld naar het lustrum kunnen en moeten er 
wel concrete plannen zijn om dit geld goed te spenderen. Wij nodigen de ALV bij deze uit om naast 
het lustrum nog meer bestemmingen voor het geld te bedenken en tijdens de 76e ALV met ons en 
elkaar hierover in gesprek te gaan. 
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